



Arme 409

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

Ի. Գ. Բաքաև, Ա. Ս. Պապոյան. Փոքր Կովկասի յուրայի և վաղ կավճի սկզբնական- նիանների և հիդրոդոմանների տարածման կենդանաշխարհագրական յուրահատկություն- ների մասին	3
Ա. Տ. Ասլանյան, Ա. Վ. Հաբուրյունյան. Միջին-ովկիանոսային լեռնաշղթաների կազմա- վորումը բարձր ջերմաճնշումային բնութագրերով փորձարարական հետազոտու- թյունների լույսի տակ	12
Հ. Ա. Խանգատյան. Փոքր Կովկասի հարավային մասի վերին պերմի և ստորին տրիասի կարբոնատային ապարների կալային միներալները որպես հնաշխարհագրական պայմանների չափանիշներ	18
Ա. Ի. Իշխանյան, Ի. Յա. Յենտեբ. Հայկական լեռնաշխարհի նեոգեն-չորրորդականի լա- վանների ապարամազնիսական բնութագրումը՝ կապված նրանց կազմի և բյուրեղաց- ման պայմանների յուրահատկությունների հետ	25
Խ. Հ. Սարգսյան. Դիստանցիոն տեղեկության կիրառումը Հայկական լեռնաշխարհի սեյս- միկության ուսումնասիրման ընթացքում	37
Մ. Գ. Կեռլյակյան. Երկրի էլեկտրամազնիսական դաշտերում երկրատեկտոնական կա- ռույցների ծագման մեխանիզմի տեսական հիմունքները և նրանց ուղղվածության առաջացման օրինաչափությունները	50
Ա. Կ. Մաքեոսյան. Պատվով էլեկտրական դաշտի գրգռումը բաղմէլեկտրոդ տեղակա- յանքի միջոցով	56
Ս. Շ. Նուրիջանյան, Վ. Ս. Սարգսյան, Գ. Ս. Գաբայան. Ֆիլտրացիան ջրամբարներից ջրի մակարդակի տատանումների պայմաններում	64

ՀԱՄԱՌՈՏ ՀԱՂՈՐԴՈՒՄՆԵՐ

Խ. Ա. Ավագյան, Լ. Պ. Յաշվիլի. Միսիանի դիատոմիտային ստվարաշերտում (Հայկա- կան ՍՍՀ) հանքային կոնկրեցիաների հայտնաբերման մասին	71
Վ. Բ. Սեյրանյան. Մարմարային օնիքի նոր ծագումնային տիպ Հայաստանում	75
Լ. Ա. Արաբադյան, Ս. Ա. Զախարյան. Հայկական ՍՍՀ հողերում հողալկալային տար- րերի տեղաշարժման որոշ օրինաչափությունների մասին	77

СОДЕРЖАНИЕ

Р. Г. Бабаев, А. С. Папоян. О зоогеографических особенностях распростране- ния юрских и раннемеловых склерактиний и гидрозоа Малого Кавказа	3
А. Т. Асланян, А. В. Арутюнян. Становление срединно-океанических хребтов в свете экспериментальных исследований при высоких термодинамических па- раметрах	12
Г. А. Ханзатян. Глинистые минералы в карбонатных породах верхней перми и нижнего тряса юга Малого Кавказа как критерии палеогеографической обстановки	18
А. Р. Ишханян, И. Я. Центер. Петромагнитная характеристика неоген-четвер- тичных лав Армянского нагорья в связи с особенностями их состава и ус- ловий кристаллизации	25
Х. О. Саргсян. Применение дистанционной информации при изучении сейсмич- ности Армянского нагорья	37
М. Г. Геокчакян. Теоретические основы механизма и закономерности возник- новения направленности геотектонических структур в электромагнитных полях Земли	50
А. К. Матевосян. Вращение направления возбуждаемого электрического поля многоэлектродной установкой	56
С. Ш. Нуридджанян, В. С. Саркисян, Г. С. Габаян. Фильтрация из водохрани- лищ при колебаниях уровней воды в них	64



КРАТКИЕ СООБЩЕНИЯ

<i>Т. А. Авакян, Л. П. Яшвили.</i> Об обнаружении рудных конкреций в сисианской диатомитовой толще (Армянская ССР)	71
<i>В. Б. Сейранян.</i> Новый генетический тип мраморного оникса в Армении	75
<i>Л. А. Араратян, С. А. Захарян.</i> О некоторых закономерностях миграции щелочноземельных элементов в почвах Армянской ССР	77

C O N T E N T S

<i>R. G. Babayev, A. S. Papoyan.</i> On the Minor Caucasus Jurassic and Early Cretaceous Scleractinia and Hydrozoa spreading zoogeographical peculiarities	3
<i>A. T. Aslanian, A. V. Haroutiunian.</i> The formation of middle-oceanic ridges in the light of experimental investigations at high thermodynamical parameters	12
<i>H. A. Khanzatian.</i> Clay minerals in the Southern Minor Caucasus Upper Permian and Lower Triassic carbonaceous rocks as criteria of paleogeographical environment	18
<i>A. R. Ishkhanian, I. Ya. Tsenter.</i> The Armenian highland Neogene-Quaternary lavas petromagnetic characteristic in connection with their composition and crystallization conditions peculiarities	25
<i>Kh. H. Sargsian.</i> The remote sensing information application in the Armenian highland seismicity investigations	37
<i>M. G. Gueokchakian.</i> The geological structures formation mechanism theoretical principles and regularities of their trend origin in the Earth's electromagnetic fields	50
<i>A. K. Matevosian.</i> The stimulated electrical field direction rotation by a multielectrode array	56
<i>S. Sh. Nouridjanian, V. S. Sarkisian, G. S. Gahayan.</i> Filtration from reservoirs during water level fluctuations	64

SHORT REPORTS

<i>T. A. Avakian, L. P. Yashvili.</i> On the discovering ore concretions in the Sisiian diatomite series (Armenian SSR)	71
<i>V. B. Seyranian.</i> The onyx marble new genetic type in Armenia	75
<i>L. A. Araratian, S. A. Zakharian.</i> On some regularities of alkaline-earth elements migration in the Armenian SSR grounds	77